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Memorial Service for Joanne Hu  

主後二Ｏ一五年九月二十六日上午十一時 
September 26, 2015 11AM 

序樂 

Prelude 
H354「祂隱藏我魂 
  He Hideth My Soul」 

。梁云河．高芬芬 
Yunhe & Esther 

唱詩 

Hymn 
H148「金色黎明 

Some Golden Daybreak」 
。。。。。會眾 

Congregation 

禱告 

Prayer 
 

。。。。章勝中 
Stephen Chang 

行述 

Eulogy 
。。。。殷宗容 

Shanti In  

緬懷 

Remembrance 
。。。。夏邵博 
Darlene Simone  

獻詩 

Hymn 
H494「哦,我魂,可無恐 
It Is Well With My Soul」 

。。。。下一代 
2nd Generation 

慰勉 

Message 
 

。。。。梁家聲 
Timothy Liang 

唱詩 

Hymn 
H532「玉漏沙殘 

The Sands of Time」 
。。。詩班/會眾 

Choir/Congregation 

禱告 

Prayer 
 

。。。。。會眾 
Congregation 

家屬致謝 

Words of Gratitude 
 

。。。。胡崇道 
Stephen Hu 

報告與祝禱 

Announcements 
 

。。。。梁家聲 
Timothy Liang 

願頌讚歸與我們主耶穌基督的父 神、他曾照自己的大憐憫、藉耶穌基

督從死裏復活、重生了我們、叫我們有活潑的盼望、可以得著不能朽壞、

不能玷污、不能衰殘、為你們存留在天上的基業。(彼前 1:3-4)  

Praise be to the God and Father of our Lord Jesus Christ! In his great mercy 
he has given us new birth into a living hope through the resurrection of Jesus 
Christ from the dead, and into an inheritance that can never perish, spoil or 
fade. This inheritance is kept in heaven for you.  1 Peter 1:3-4 

殷宗安於一九五八年九月六日誕生於台北，排行老三， 曾就讀於

女師附小， 長安國中， 北二女。 一九八〇年於國立成功大學建

築系畢業， 一九八二年赴美， 先後從事於地產開發建設， 印刷

設計， 投資創業等行業， 均頗有斬獲。一九九二年患乳腺癌， 

治療後身體漸不如前。一九九九年與胡崇道弟兄結縭， 婚後婦唱

夫隨， 其樂融融。二千一五年六月宗安癌症復發， 不治， 於九

月二十日安息主懷，享年五十七。安安姊妹的一生經過許多的高

山低谷，然而神的慈愛與恩典一直環繞並且扶持她。更寶貴的是

神藉著許多的苦難製作她，使她因此成為許多人的祝福。 

Joanne In, born on September 6, 1958, in Taipei, Taiwan, was the third 
daughter of our family.  In 1980 she graduated from National 
ChengKung University with a major in Architecture.  After coming to 
the United States in 1982, she was involved in a variety of business 
pursuits, including property development, starting a printing design 
company, and venture capital projects.   She survived cancer in 1992 
but the treatment left her in a weakened physical state.  She and 
Stephen Hu got married in 1999 and shared 16 happy years when her 
cancer metastasized.  Joanne passed away on September 20, 2015, at 
age 57.  Sister Joanne has gone through many sufferings and trials in 
her life. Throughout those challenges, God's loving kindness and grace 
have always surrounded her and upheld her. More preciously, God 
worked on her and made her a channel of blessings to many others. 
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Graveside Service for Joanne Hu 

主後二Ｏ一五年九月二十六日下午三時於玫瑰崗 
September 26, 2015 3 PM at Rose Hills Memorial Park 

Lawn: Ocean View; Lot: 2730 
 


